
 

KORSNÄS-VIKA     
 

Verksamhetsberättelse 2022 
 

Styrelsen för PRO Korsnäs-Vika avger härmed sin berättelse för verksamheten       

under år 2022. 
 

Medlemmar           2021-12-31      302 medlemmar   

                                2022-12-31      277 medlemmar 

                                  

                                    

Styrelsen                                                                       Ansvarsområde 

Ordförande               Ulla Persson                                  

V. ordf./Studieorg.   Anna-Greta Nitér                          Lotteriansv. KPR 

Sekreterare               Britt-Marie Bergström                  KPR 

Kassör adjungerad   Bertil Säwing 

Ledamot                   Jörgen Jonsson                              Resor och hemsida 

Ledamot                   Arne Persson                                 Patientrådet 

Ledamot                   Gunilla Bolin                                Medlemsansvarig 

Ledamot                   Mona Hansson                              Resor                                 

Ledamot                   Stig-Åke Eriksson                         Bingo 

Ledamot                   Marita Wilén                                 Kontaktombuden, patientråd  

Ersättare                   Erik Svensson                                

Ersättare                   Håkan Sahlander     

Revisor                     Per-Olov Olsson 

Revisor                     Marianne Brask 

Styrelsen har haft nio möten, varav två planeringsmöten.   
 
 
 

Pga pandemin ställde vi in januari månads medlemsmöte. Därefter har vi bjudit in till 

sju medlemsträffar. 

Februari – Information om God man och underhållning av Duo Dialog. 

Mars – Årsmöte och allsång med Tom Bergerengen 

April – Underhållning av The Elderly Brothers 

Juni – Vika, underhållning av Falu dragsspelsgille 

September – Underhållning av Mimmi & Mats 

Oktober – The Elderly Brothers 

December – Julbord och Lucia 
 



Vi har också bjudit in till Lunchsoppa vid tre tillfällen med god uppslutning. Vi har 

fått prova på yoga, lyssnat till Göran Högosta och blivit underhållna av Peter Grind 

och Victoria Törnqvist. 
 

En gång på våren och en gång på hösten hade vi pubafton med musikquiz, också 

mycket uppskattat. 
 

Två mycket populära resor har vi ordnat. Den första, med benäget bistånd av P-O, 

gick till Åland. Den andra var vår hemliga resa som gick till Wijs-trädgårdar och 

Hälsingegårdars stora väg. 
 

Vi har varit representerade i Norslunds patientråd och i Kommunala pensionärsrådet.  

Vi har deltagit på PRO Dalarnas års-och höstmöte. 

Vi deltog också i PRO Sundborns 60-års fest, vi skänkte en gåva till 

Riaverksamheten i Falun för att uppmärksamma jubileet. 

Vi var med och arrangerade Samrådsgruppens medverkan i Seniormässan på Lugnet. 

Under året har vi haft ordförandeskapet i PRO Samrådsgrupp, det lämnas nu över till 

Sundborns PRO. 
 

Andra aktiviteter som vi haft är bokcirkel, släktforskning, boule, canasta, bingo, 

stavgång, knivslöjdskurs, skogspromenader och tanter spekulerar. 

Vi har varit på studiebesök på tingsrätten. Däremot blev besöket på Residenset 

inställt pga. sjukdom.                                                                                                    

Vi var också ett 15-tal personer som tillsammans såg teatern ”Så vitt jag minns” 

Efter önskemål ordnade vi en tipspromenad runt Tisken som inte lockade så många. 

Teater. 
 

Vi har gjort tre utskick till medlemmarna för att informera om vår verksamhet. I 

fortsättningen kommer bara utskick att göras till dom som inte har mailadress. 

Medlemsbladen kommer att finnas tillgängliga på våra träffar. SMS-utskicken verkar 

fungera bra. 
 
 
 

Ulla Persson                                                    Anna-Greta Nitér 
 
 

Britt-Marie Bergström                                    Gunilla Bolin 
 
 

Stig-Åke Eriksson                                           Arne Persson 
 
 

Mona Hansson                      Marita Wilén                     Jörgen Jonsson 
 


